

封底

封面



T-TGK328-RD PRODUCT INSTALLATION Plug & Play, USB interface, No need driver and software. PRODUCTS FEATURE 1. Ergonomic design. 2. Full keys non-conflict. 3. Double shot injection keycaps. 4. High quality button switches. How to plug in Plug type C cable to USB cable with keyboard and PC, keyboard is plug and play, no need driver. Key Function Introduction How to record light on the key 1. FN+1/2/3 to select the profile. 2. FN+Home to get ready for recording. 3. Set the desired keys. 4. FN+End to save and quit. 5. FN+1/2/3 to play recording. Backlight setting FN+INS: Switch the backlight in 11 patterns. FN+ 【PGUP】 : Back to factory setting. FN+ 【↑】 : Increase the backlight brightness. FN+ 【↓】 : Decrease the backlight brightness. FN+ 【←→】 : Adjust light rotating speed. 01 EN	T-TGK328-RD Pre-set lighting modes FN+1: ASDW ↑↓←→keys light up. FN+2: 1-5 Q W E R A S D G B Shift Ctrl Alt Space keys light up. FN+3: W R A S D Ctrl Shift Alt ↑↓←→keys light up. FN + [Win]: Disable or enable the [Win] key. Multimedia key function FN + F1 = Computer FN + F2 = Search FN + F3 = Calculator FN + F4 = Media Player FN + F5 = Pre Track FN + F6 = Next Track FN + F7 = Play/Pause FN + F8 = Stop FN + F9 = Mute FN + F10 = Volume- FN + F11 = Volume+ FN + F12 = Lock Keyboard FN + W = Swap functions of [W][A][S][D] and arrow keys 02 EN	T-TGK328-RD FAQ 1. If the keyboard doesn't respond, please check if the keyboards USB cable is correctly inserted into the corresponding USB port on the computer, or try another USB port on the computer. 2. If you spill liquid on the keyboard, please unplug the keyboards USB cable from the computer immediately, Wipe off excess liquid and put the keyboard in a dry and ventilated place. Make sure the keyboard is dried naturally before the next use. 03 EN	T-TGK328-RD Установка продукта Plug & Play, USB-интерфейс, не требуются драйверы и программное обеспечение. Характеристики 1. Эргономичный дизайн. 2. Полный набор неконфликтующих клавиш. 3. Двухкомпонентные колпачки клавиш. 4. Высококачественные кнопочные переключатели. Подключение к ПК Используя кабель с разъемами Type C/USB, подключите клавиатуру к ПК. Подключение выполняется по принципу plug-and-play, без установки драйвера. Описание функций клавиш Как записать подсветку для клавиши? 1. Нажмите FN+1/2/3 для выбора профиля. 2. Нажмите FN+ Home и будьте готовы начать запись. 3. Настройте желаемые клавиши. 4. Нажмите FN+ End для сохранения и выхода. 5. Нажмите FN+1/2/3, чтобы воспроизвести запись. Настройка подсветки FN+INS: Выбор из 11 эффектов подсветки. FN + 【PGUP】 : Возврат к заводским настройкам. 04 RU	T-TGK328-RD FN + 【↑】 : Увеличить яркость подсветки. FN + 【↓】 : Уменьшить яркость подсветки. FN+ 【←→】 : Изменить скорость пробежки подсветки. Стандартные режимы подсветки: FN+1: подсветка клавиш ASDW ↑↓←→, FN+2: подсветка клавиш 1-5 Q W E R A S D G B Shift Ctrl Alt Space. FN+3: подсветка клавиш W R A S D Ctrl Shift Alt ↑↓←→. Функции мультимедийных клавиш FN + F1 = Компьютер FN + F2 = Поиск FN + F3 = Калькулятор FN + F4 = Медиа-плеер FN + F5 = Предыд трек FN + F6 = Следующий трек FN + F7 = Воспроизведение/Пауза FN + F8 = Стоп FN + F9 = Без звука FN + F10 = Уменьшить громкость FN + F11 = Увеличить громкость FN + F12 = Блокировка клавиатуры FN + W = Переключение функций направления между клавишами [W][A][S][D] и клавиш со стрелками. 05 RU	T-TGK328-RD Ответы на частые вопросы 1. Если клавиатура не реагирует, убедитесь в том, что USB-кабель клавиатуры вставлен в соответствующий USB-порт на компьютере, также попробуйте использовать другой USB-порт на компьютере. 2. Если вы пролили жидкость на клавиатуру, отключите USB-кабель клавиатуры от компьютера. Вытрите излишки жидкости и поместите клавиатуру в теплое и вентилируемое место. Убедитесь, что клавиатура полностью высохла естественным образом, прежде чем вновь начать пользоваться ей. 06 RU	FCC Statement Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: – Reorient or relocate the receiving antenna. – Increase the separation between the equipment and receiver. – Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. – Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. 07
--	--	--	--	--	---	---

型号	JAL T-TGK328-RD 8468		备注： 尺寸： L100*W100 材质： 80克书纸， 风琴折 印刷： 单黑印刷				Estimates 2024
名称	说明书						
日期	2024-4-12						
页码	1 OF 1		文件编号				
绘图	冯丽廷	审核	香敏琪	核准		版本	